
 
 
 

 
 

 
Aan:  Het college van burgemeester en wethouders 
Van:  J.H. Prins 
Betreft: Commissievragen betreffende over verplaatsing postbussen ondernemers 

naar Gooise Meren 
Datum: 22 maart 2019 
 
 
 
Geacht college, 
 
 
De VVD-fractie werd door ondernemers benaderd met de vraag of wij afwisten van het 
voornemen van de PTT om de z.g. Postbussen , waar vooral ondernemers gebruik van 
maken, te verplaatsen naar de gemeente Gooise Meren. 
Voor veel, vooral kleinere, ondernemers en ZZP’ers is het houden van een postbus belangrijk 
voor hun bedrijfsvoering. Door dit voornemen worden ze gedwongen om elke dag naar de 
gemeente Gooise Meren te rijden, om hun Postbus te legen. Dit kost hen , onnodig veel tijd 
en geld. 
 
Vraag 
Hierbij willen wij het college vragen of zij hiervan op de hoogte zijn, en of zij met de PTT een 
gesprek willen aangaan om toch een oplossing te vinden voor deze gemeente met meer dan 
41.000 inwoners, om binnen haar gemeentegrenzen een “Postbusmogelijkheid “ te vinden 
en hierdoor onze kleine ondernemers en ZZP’ers tegemoet te komen? 
 
Ik verzoek u om beantwoording van mijn vragen in de commissie van april a.s.. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Jessica Prins 
VVD-fractie Huizen 


